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z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 6 czerwca 2017 
roku.

Posiedzenie trwało od godz. 12.00 do godz. 14 .20 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1 .Marek Pasoń - przewodniczący

2. Wójcik Grzegorz - członek

3. Sobczak Józef - członek

4.Wróbel Hanna - członek

5. Łukasiewicz Regina - członek, Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, p. Marcin 
Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Pasoń Marek powitał zebranych i poinformował, 
że posiedzenie zostało zwołane na wniosek Wójta.

1.Omówienie inwestycji związanych z Komisją Gospodarczą.
2. Rozpatrzenie podań.

Przebieg posiedzenia.

Ad.l Pan Wójt zaproponował aby środki w budżecie zabezpieczone na udział Gminy w 
budowie nakładek i chodników przy drogach powiatowych się rozdysponować następująco:

- 35 000,00 zł na sfinansowanie zadania przekazanego Gminie przez Powiat pn.” Budowa 
chodnika przy drodze powiatowej ul. T. Kościuszki w miejscowości Dąbrówka ( Budowa 
chodnika w kierunku szkoły podstawowej po drugiej stronie ulicy) -  udział finansowy 
powiatu 30 000,00 zł

- 65 000,00 zł dla przedsięwzięcia „Przebudowa drogi gminnej w miejscowościach 
Dąbrówka -  Lasków ( dla II etapu inwestycji).

Nawiązując do podjętej przez Radę Powiatu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Powiatu Wołomińskiego na lata 2017-2021 i podania złożonego 
przez radnego Sławomira Rosę Pan Wójt poinformował, że planowane jest wprowadzenie 
dwóch nowych przedsięwzięć w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy Finansowej 
Gminy na lata 2017- 2021 :

1. Projekt i budowa chodnika wraz z zatoką autobusową w pasie drogi powiatowej w m. 
Chajęty

2. Przebudowa skrzyżowania drogi powiatowej w miejscowości Małopole.



Przedstawione propozycje Komisja przyjęła jednogłośnie.

Ponadto p. Wójt zaproponował wydzielenie środków na realizację remontu drogi gminnej w 
m. Karpin ul. Firmowa na odcinku ok. 450 m. Po dokonaniu wizji lokalnej Komisja 
jednogłośnie zaopiniowała na ten cel środki w kwocie 25 000,00 zł.

Komisja zapoznała się z podaniem radnego Józefa Sobczaka o przyznanie środków na zakup 
destruktu do utwardzenia drogi.

Na ten cel zostały przyznane środki w kwocie 4 000,00 zł.
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